

《单词百科:interventional是什么意思?interventional怎么发音?interventional的解释和用法》

英语单词interventional是什么意思?interventional怎么读?interventional怎么发音?简答网为您整理了interventional的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



interventional怎么读

interventional的读音:[nt () v n n()l]

interventional的意思

1、[医]介入的；干涉的；

interventional的近义词

1、arbitrate vt.& vi.仲裁，公断；

- 2、arise vi.& vt.产生;出现;起身,起立;起源于,产生于;
- 3、arrest vt.逮捕,拘捕;止住,阻止,抑制;吸引(注意);
- 4、balk vi.畏缩不前,犹豫;(指马)不肯跑;拒绝;[体]假动作;
- 5、bargain n.便宜货;交易,协议;

interventional的双语例句

1、Objective To evaluate the interventional therapeutic effect of carotid cavernous fistula (CCF).

目的 评估介入性栓塞治疗颈内动脉-海绵窦瘘 (carotidcavernous fistula,CCF) 的临床疗效.

2、AM Contrast Nephropathy: What the Interventional Cardiologist Should Know and Do?

对比剂肾病: 介入医师必须想到的和做到的是 什么 ?

3、Yang Derui interventional ultrasound room person in charge and deputy chief physician.

杨德瑞介入超声室负责人、副主任医师.

4、Objective To investigate the nursing of electrochemical interventional therapy in chronic prostatitis.

目的探讨电化学介入慢性前列腺炎的护理.

5、Purpose Discussing the value of applying interventional ultrasound to treat ectopic pregnancy.

目的探讨介入性超声治疗异位妊娠的价值.

6、To evaluate the safety and effectiveness of interventional therapy for hyperthyroidism.

目的探索安全、有效、快捷治疗甲状腺功能亢进症(甲亢)的新方法.

7、Objective To investigate alliance and nursing of intravascular interventional treatment of tumors.

目的探索肿瘤血管介入治疗的配合及护理.

8、 Conclusion PCD with CNL is a minimally-invasive and safe interventional technique.

结论 PCD+CNL是一种微创、安全的介入方法.

9、 Nonvascular approach is a very important therapy for solid tumor interventional treatment.

实体肿瘤的非血管内介入治疗是肿瘤介入治疗的重要方法之一.

10、 Results: 11 patients with nasopharyngeal cancer were successfully rescued by interventional operation.

结果: 11例急诊鼻咽癌出血介入手术患者,均抢救成功.

11、 This article reviews some progresses in interventional therapy of liver cancer.

本文就肝癌介入治疗方面的研究进展简要综述.

12、 Objective : To investigate interventional effect on primary hypertension patients by preoperative visit.

目的: 探讨术前访视对原发性高血压手术患者的干预效果.

13、 Objective To evaluate the clinical value of interventional treatment in uterine carcinoma.

目的探讨晚期子宫癌介入治疗的临床价值.

14、 Objective To develop a computer-assisted multiangular guiding system for interventional ultrasound.

目的:建立应用于介入性超声的计算机辅助多角度穿刺系统.

15、 Methods: To interventional treatment nursings 40 liver cancer patients.

方法: 对40例肝癌患者介入治疗护理.

以上是简答网为您整理的interventional怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于interventional的用法、interventional的释义、interventional的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/interventional>

